
Tárgy: FW: Marschall Máté interpelláció

From: Marschall Máté <marschall.mate(5>budavar.hu>
Sent: Thursday, January 26, 2023 11:53 AM
To: Polgármester <polearmester@budavar.hu>; Jegyzó' <iegvzo(5)budavar.hu> 
Subject: Marschall Máté interpelláció

i

' INTERPELLÁCIÓ
A 2023. január 30-ai képviselő-testületi ülésre 

címzett:
V. Naszályi Márta 
polgármester

! benyújtó:
Marschall Máté 
képviselő

tárgy: Batthyány tér állapotáról 

Tisztelt Polgármester Asszony!

A Batthyány tér felújítására már sokszor ígéretet kaptunk, érdemi változás azonban nem történt. A 
Budapesti Fejlesztési Központ tervei szerint a Szentendrei HÉV vonalának felújítása miatt a következő 2-3 
évben a végállomást is át fogják építeni, az aluljárót pedig szigetelni tervezik, és ezek a munkálatok érintik 
a tér egy részét. Ezzel indokolták a tér felújításának halasztását, tavaly ősszel mégis történtek változások a 
területen.

Érdeklődni szeretnék, hogy a hatalmas növényládák, színes útburkolatok pontosan mennyibe kerültek az 
önkormányzatnak? Ezeket a terveket kivel egyeztette Polgármester Asszony, ki hagyta jóvá például, hogy 
az útburkolat balesetveszélyesen legyen kialakítva, ugyanis nagy a szintkülönbség a volt útpadkánál, 
mozgáskorlátozottak, babakocsisok számára is nehéz a közlekedés, sőt a színes csíkozás miatt bárki más is 
nehezen veszi észre a bukkanót. Van-e tervben további átalakítás, amely például a buszmegállókat is érinti, 
illetve a hajléktalanok problémájára is megoldást nyújthat?

Sajnos jól látni, hogy az elmúlt 3 és fél évben a Batthyány téren semmi sem oldódott meg, csak romlott a 
helyzet. Itt is tetten érhető, hogy a baloldali városvezetés és a Polgármester mindenféle koncepció és tervek 
nélkül ad hoc döntéseket hoz és szépségtapaszokkal próbálja meg elfedni a tehetetlenségét.

A budavári lakók és a Batthyány teret rendszeresen használó átmenő forgalom nevében remélem, hogy 
tiszta felvilágosítást kapunk a témában!

!
Tisztelettel:

Marschall Máté 

Budapest, 2023.01.26.


